

2024-04-09 Referat bestyrelsesmøde

1. Formandens orientering.

Diverse formands informationer ..

Kim B. er fungerende formand for havnebestyrelsen, da den valgte formand er ude for en tid (personligt)

Formand og næstformand har afsluttet aftale med Rene med succes og årlig indtægt er hævet med netto 3.400,00 kr. i år - 5000 årligt fremover (se evt. tidligere udsendt referat fra mødet med Kabysen)

Ingen beslutning omkring ekstra indkøb af stole/borde, jf. vi er ikke forberedt (ingen historiske data). Vi skal vurdere behov vs. klubbens likviditet.

Bestyrelseskursus hos DK Sejlunion: Oplæg til at hele bestyrelsen deltager ? Måske også fremsende til Ishøj Sejlklub (de betaler selv, men ..)

Medlemskort: Det er klodset og omstændeligt. Bo har fundet en som mener at kunne tilbyde en App baseret løsning (måske gratis). Bo er blevet bedt om at sætte en deadline for mulig aftale i god tid inden årsskiftet? Der er enighed om at vi skal finde en anden løsning end fysiske medlemskort

2. Aktivitetsudvalgets orientering om 2. & 3. kvartals arrangementer.

Standerhejsning! 51 deltagere (Det er vist tæt på rekord)

Tovværksaften – 6/5

Quizaften vedr. sejlads / motor – mandag 13/5

Pinsetur til Lomma 18/5 - 20/5 – (Man medbringer selv egne drikkevarer/ klubben byder på en eftermiddagsdrink)

Anden sejltur 31/5 - 2/6 - (Man medbringer selv egne drikkevarer)

Sankt Hans 23/6 (Mangler en grillmester ... måske Rene fra Kabysen)

Næste kvartal:

Havnemanøvrer (måske spørge Jørn)

Ruer-tur i Køge bugt

Bundmaling (fælles arr.?)

Elektricitet (24-48v)

Epoxy / Glasfiber (Ren-Båd er ikke løsning)

Kanalsejlad (Hanne & Ove spørges)

Supplerende bidrag

- Vi bør overveje øget samarbejde med Kabysen f.eks. et arrangement med musik

- Nat / Navigations sejlads, hvor der sejles en bane på oplyst tid. Så kan både motor- og sejlbåde deltage
3. Eventuelt. Dette er punktet, hvor vi egentlig ikke vedtager noget, men luffer ideer og holdninger omkring klubbens og bestyrelsens fremtidige arbejde.

Vi talte bl.a. om disse emner:

Tristan savnede viden om hvem som er medlem i forhold til at kunne acceptere facebook forespørgsler – Linda nævnte konkrete problemer med Mobilepay, -af hensyn til GDPR får Tristan (og kun ham) en liste med medlemsnavn og -nummer.

Bo informerede om at hjemmesiden blev minimeret til en forside + mulige tilmeldingssider i næste uge, mens han laver migrering. Hvis muligt så skal informeres via nyhedsbrev / ellers som minimum på forsiden / på facebook.

Kommunikationskanaler blev drøftet – herunder at alle udvalg mm. opfordres til at kontakte bestyrelse@ med information, spørgsmål, problemer. Det pålægges så bestyrelsen at hjælpe hurtigst og bedst muligt.

Det blev diskuteret om aktivitetsudvalget skulle være repræsenteret på alle bestyrelsesmøder. I enighed med Lene fra aktivitetsudvalget blev det besluttet at fortsætte som nu, med deltagelse 1 x i kvartalet. Aktivitetsudvalget såvel som andre udvalg og medlemmer er altid velkomne til at række ud til bestyrelsen.

Det blev også drøftet om vi skal opsætte et online forum, til håndtering af mindre / hurtigere sager (og til håndtering af ovenstående). Drøftes yderligere.